
Únorové otevřené zasedání výboru SSH FFUK 
21. února 2024  

 

Přítomni: předseda David Westlake, místopředseda Vjačeslav Glazov, tajemnice Barbora 

Řehořová, pokladník Adalbert Langer, Markéta Prošková, předseda DK Marek Panocha, 

členové DK Martin Wolf a Václav Paděra, Šimon Baldík 

 

1. Úvod  

Předseda David Westlake začíná otevřené zasedání výboru v 17:54 a vítá všechny přítomné.  
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Program byl schválen v poměru 5-0-0.  

 

3. Uplynulé akce 

Brandl: Příběh bohéma  

- Martin Wolf shrnuje exkurzi na výstavu o Petru Brandlovi. Vše proběhlo podle plánu, 

kapacita byla naplněna a výdaje za akci činí dva tisíce Kč.  

 

Filmový klub: Barbie 

- Marek Panocha informuje o promítání filmu Barbie, které dopadlo podle očekávání, účast 

byla hojná a účastníci spokojeni. Faktura bude dodána.  

 

Pojďme si povídat: ZOO  

- Marek Panocha hodnotí akci jako úspěšnou, reakce účastníků byla velmi pozitivní. 

Náklady na akci činily pět tisíc Kč.  

 

4. nadcházející akce 

24. února: DOD FF UK   

- David Westlake získává od StRady podrobnější informace o průběhu dne otevřených 

dveří. Za spolek Ffabula se zúčastní se předseda D. Westlake a několik členů spolku. 

 

25. února: Procházka Vetřelci a volavky s Pavlem Karousem  

- Marek Panocha informuje výbor, že je vše připraveno, jen je potřeba propagovat akci 

v ročníkových skupinách a na soc. sítích.  

 

25. února: Pietní akt  

- Výbor SSH UK obdržel dopis od senátu s pozvánkou na pietní akt k připomínce výročí 

pochodu studentů na Pražský hrad 25. února 1948. Akce se za SSH FF UK zúčastní David 

Westlake a Václav Paděra, bude koupena kytice.  

 

28. února: Neformální setkání studentů s vyučujícími a zaměstnanci historických ústavů 



- Marek Panocha zařídí pohoštění, je nutné nadále zvát učitele.  

 

Setkání se zájemci o Mgr. studium  

- Je nutné ozvat se nejen garantce Mgr. studia doc. Čechurové, ale i zástupcům ostatních 

ústavů ohledně termínu.  

 

13. března: Otevřené zasedání Výboru 

- Výbor se shoduje na stanovení termínů dalšího zasedání na 13. března od 18:00- Schůzka 

proběhne v týmové studovně, což poskytne možnost připojení některých členů výboru 

online.  

 

14. března: ISHA Pula  

- Bylo by záhodné setkat někoho, kdo studenty provede Prahou. Je potřeba zařídit rezervaci 

místa pro neformální setkání po exkurzi po Praze.  

 

19. března: Představení studentské práce Martina Šenka  

- David Westlake informuje, že je vše dohodnuto, nutná je rezervace místnosti. 

 

22. března: Exkurze do Pardubic  

- Václav Paděra a Adalbert Langer shrnují plány exkurze. Do konce týdne bude připravena 

propagace akce a dodělána přihláška pro zájemce. Deadline na přihlášení a zaplacení 

dopravy bude stanoven. Vstupy v rámci exkurze budou placeny ze spolkových financí.  

 

Návrhy akcí:  

- představení knihy Těsný domov – širý svět a jiné texty, Karel Kreibich 

o Vjačeslav Glazov informuje o pokroku v plánování akce, je nutné asi 8. dubna  

- Panelová diskuze k výročí úmrtí Karla Kryla  

o Matys akce s bohemisty k výročí úmrtí Karla Kryl (+ písničkáři normalizace a 

porevoluce)  

o začátek dubna, panelová diskuze  

- Filmový klub 

o Václav Paděra informuje o záměru pořádat další filmový klub na začátku března.  

 

5. Finance  

Marek Panocha a Adalbert Langer informují, že byl účet oficiálně převeden na A. Langera. 

Upozorňují, že je nutné zařídit nahlížecí právo pro Vjačeslava Glazova.  

 

6. Různé  
Obscura 

- Je záhodné přesdílet časopis na sociálních sítích spolku.  

- Výbor se opětovně shodl na vhodnosti menší finanční odměny pro autory příspěvků.  

- Lucie Dvořáková žádá o 200 Kč na tisk plakátů, což výbor schválil v poměru 5-0-0. 

 

Klíče od skříněk 

- Ne všechny klíče byly vráceny, výbor by měl vlastnit 4, jeden klíč je aktuálně u někoho ze 

členů minulých výborů, výbor se ozve lidem, kteří by klíč mohli mít u sebe.  

- Dozory budou mít přístup ke spolkové skříni, aby do ní mohli ukládat materiály potřebné 

k přípravným kurzům.  

 

Šimon Baldík dává návrh na konání dalších DeskoFFek v podniku Geekárna 



- Vjačeslav Glazov upřesňuje, že se za SSH FF UK o DeskoFKy stará hlavně Vlastimil 

Křišťan a bylo by proto nejlepší kontaktovat přímo něj.  

 

7. Závěr 

Předseda děkuje všem za účast a v 18:27 ukončuje zasedání výboru.  

 

 

 


